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ZÁPIS 

z 10. ZASADNUTIA RADY PARTNERSTVA PRE INTEGROVANÝ ÚZEMNÝ 

ROZVOJ  BRATISLAVSKÉHO SAMOSPRÁVNEHO KRAJA NA ROKY  

2021-2027 

 

 

Termín rokovania dňa: 04. 06. 2024 o 13:00 hod. 

Miesto konania: Úrad Bratislavského samosprávneho kraja, Sabinovská 16, Bratislava - 

rokovacia miestnosť 

V úvode 10. zasadnutia predseda Rady partnerstva Juraj Droba privítal všetkých prítomných 

na pôde BSK. Predseda ocenil aktivitu a prístup partnerov z územia a dobrú spoluprácu 

v celom procese schvaľovania. Zároveň informoval prítomných členov o plánovanom 

schvaľovaní 21 projektových zámerov („PZ“), a to prostredníctvom elektronického 

hlasovacieho zariadenia. Následne odovzdal slovo Petrovi Furikovi.  

Peter Furik v úvode predstavil základné zmeny v Metodickom usmernení RO č. 8, ktoré 

nadobudlo účinnosť dňa 01. 06. 2024 a bolo zaslané všetkým členom Rady partnerstva. 

Najpodstatnejšie zmeny sa týkali nového formátu uznesení, ktoré sú už premietnuté 

v aktuálnych návrhoch uznesení. Zároveň informoval, že schvaľovanie zámerov do 100% 

alokácie sa riadi princípom „FIFO“ (first in, first out), pričom Rada partnerstva môže 

schvaľovať PZ aj nad 100% alokácie a tieto budú zaradené do projektového zásobníka. V 

prípade zásobníka je stanovené poradie PZ rozhodujúce a metóda FIFO sa 

neuplatňuje.  Novinkou je pravidlo, že v prípade rozdielu v rozpočte medzi projektovým 

zámerom a žiadosťou o nenávratný finančný príspevok („ŽoNFP“) vyššieho ako 10% je 

potrebné preschválenie PZ. V metodickom usmernení je taktiež zadefinované, že Technický 

sekretariát je zodpovedný za sledovanie dosahovania cieľových hodnôt merateľných 

ukazovateľov na úrovni alokácie. To sa premieta aj do kritérií, ktoré sa používajú pri 

posudzovaní PZ s cieľom dosiahnuť čo najväčšiu hodnotu za peniaze a zároveň cieľové 

hodnoty merateľných ukazovateľov. Sledovanie dosahovania merateľných ukazovateľov na 

úrovni alokácie, nie individuálnych projektov zároveň umožňuje aj schválenie projektov 

s nižšími hodnotami ukazovateľov, ktoré sú „kompenzované“ projektami s vyššími 

hodnotami. Na záver Peter Furik poskytol technické inštrukcie o spôsobe hlasovania, po 

ktorom prebehlo testovacie hlasovanie.  

Sekretariát RP overil uznášaniaschopnosť potvrdením 34 prítomných členov s hlasovacím 

právom. 

 

 

Bod č. 1: Schválenie programu zasadnutia 

Peter Furik  predstavil prítomným členom návrh programu zasadnutia, obsahujúci 25 bodov: 

1. Schválenie programu zasadnutia 

2. Aktualizácia projektového zásobníka Integrovanej územnej stratégie Bratislavského 

kraja na roky 2021-2027 (verzia 4.1) 
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3. – 16 Projektové zámery v rámci opatrenia 2.1.2 Znižovanie energetickej náročnosti 

budov a opatrenia 2.2.2 Podpora používania OZE v systémoch zásobovania energiou 

17. – 23 Projektové zámery v rámci opatrenia 2.7.4 Podpora budovania prvkov zelenej a 

modrej infraštruktúry v obciach a mestách 

24. Informácia o činnosti Kooperačnej rady UMR 

25. Rôzne  

Po predstavení programu a pokynov k hlasovaniu požiadal predseda Rady partnerstva Juraj 

Droba prítomných členov Rady partnerstva o hlasovanie.  

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 34 

ZA: 34 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 2: Aktualizácia projektového zásobníka Integrovanej územnej stratégie Bratislavského 

kraja na roky 2021-2027 (verzia 4.1) 

P. Furik, zastupujúci sekretariát Rady partnerstva BSK, predstavil prítomným členom 

zmeny v rámci projektového zásobníka, tzv. long listu, ktoré sa týkali doplnenia nových 

zámerov, ale aj aktualizácie údajov pri už zaradených zámeroch, najmä čo sa týka rozpočtu 

a stavu pripravenosti.  

Projektový zásobník IÚS predstavuje živý dokument, ktorý sa v priebehu času vyvíja, aj na 

základe zmien v prioritizácii miest, obcí a ďalších partnerov a je aktualizovaný pred každým 

zasadnutím Rady partnerstva BSK. Posledný proces aktualizácie bol realizovaný v dvoch 

kolách. Samotný zásobník bol členom Rady partnerstva zaslaný v dvoch verziách – so 

zmenami a bez sledovania zmien. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 34 

ZA: 34 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 
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Projektové zámery v rámci opatrenia 2.1.2 Znižovanie energetickej náročnosti budov a 

opatrenia 2.2.2 Podpora používania OZE v systémoch zásobovania energiou 

 

Predseda poďakoval za schválenie projektového zásobníka a otvoril ďalší blok programu, 

ktorým sú zámery v opatrení zníženia energetickej náročnosti budov a poprosil p. Furika 

o moderovanie tejto časti. Projektové zámery sú v programe zaradené na základe poradia, 

ktoré vzniklo aplikáciou hodnotiacich kritérií. Uznesenia zaslané  členom rady partnerstva sú 

v súlade s novým metodickým pokynom riadiaceho orgánu, obsahujú informáciu o tom, či sú 

do 100% alebo nad 100% alokácie, o poradí projektových zámerov a rozdelení rozpočtu podľa 

zdrojov financovania. Na predmetnom zasadnutí boli všetky schvaľované projektové zámery 

do 100% alokácie. Zároveň je súčasťou uznesenia aj povinnosť rozpracovať projektový zámer 

do podoby žiadosti o NFP a jej predloženie do 12 mesiacov od schválenia uznesenia. 

Prezentáciu projektových zámerov zabezpečili zástupcovia miest, obcí a mestských častí. 

 

Bod č. 3: Projektový zámer „Zvýšenie energetickej efektívnosti a obnova budovy MŠ a ZŠ 

Orešie v Pezinku“ žiadateľa mesto Pezinok  

Projektový zámer bol prezentovaný za mesto Pezinok p. Renátou Klimentovou, 

zástupkyňou primátora. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 34 

ZA: 34 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 4: Projektový zámer „Zníženie energetickej náročnosti Materskej školy v Rusovciach“ 

žiadateľa mestská časť Bratislava - Rusovce 

Prezentácia bola zabezpečená prednostom mestského úradu Rusovce, p. Romanom Lukáčom. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 34 

ZA: 34 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 
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- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 5: Projektový zámer „Zníženie energetickej náročnosti Základnej školy v Rusovciach“ 

žiadateľa mestská časť Bratislava - Rusovce  

Prezentáciu zámeru obnovy ZŠ v Rusovciach zabezpečil opätovne p. Roman Lukáč. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 34 

ZA: 34 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 6:  Projektový zámer „Obnova Športovej haly Draždiak“ žiadateľa Mestská časť 

Bratislava – Petržalka 

Prezentácia bola zabezpečená za mestskú časť Petržalka p. Milošom Holánom, zástupcom 

prednostu pre investície a dopravu. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 32 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 1 

Váha hlasov: 96,56% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 7: Projektový zámer „Zníženie energetickej náročnosti Miestneho úradu v Rusovciach“ 

žiadateľa mestská časť Bratislava – Rusovce 

Tretí predkladaný projektový zámer MČ prezentoval taktiež p. Lukáč. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 
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Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 33 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 8: Projektový zámer „Energetická obnova Spoločenského domu Bulharská“ žiadateľa 

mestská časť Bratislava - Ružinov 

O prezentáciu projektového zámeru sa postaral prednosta mestskej časti Ružinov, p. Pavol 

Balžanka. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 33 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 9: Projektový zámer „Zníženie energetickej náročnosti MŠ Vajanského“ žiadateľa 

mesto Pezinok  

Projektový zámer bol prezentovaný za mesto Pezinok p. Klimentovou. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 34 

ZA: 34 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 
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Bod č. 10: Projektový zámer „Zníženie energetickej náročnosti viacúčelovej telocvične 

Hamuliakovo“ žiadateľa obec Hamuliakovo 

Projektový zámer bol prezentovaný starostkou obce Hamuliakovo, p. Ľudmilou 

Goldbergerovou. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa prihlásil zástupca Republikovej únie zamestnávateľov: 

- p. Lelovský: Hala bola postavená v roku 2002 a všetko, čo ste vymenovali platilo aj 

v roku 2002 (bezbariérovosť, zateplenie, atď. ). Ako je možné, že taká hala bola vôbec 

v roku 2002 postavená, keď sa teraz ide celá rekonštruovať? V roku 2002 platili 

energetické audity, štítky a množstvo ďalších opatrení. 

- odpoveď pani starostky: Ďakujem za otázku, ale bohužiaľ na ňu neviem zodpovedať, 

pretože v roku 2002 som v obci ani len nebývala. Faktom ale je, že bola postavená 

z dotácie Ministerstva školstva, takže nejaké podmienky poskytnutia dotácie musela 

splniť.  

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 34 

ZA: 31 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 2 

Váha hlasov: 94,44% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 11: Projektový zámer „Zníženie energetickej náročnosti a obnova budovy kultúrneho 

domu“ žiadateľa obec Zohor  

Projektový zámer bol prezentovaný starostom obce Zohor, p. Martinom Zálesňákom. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 34 

ZA: 34 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 
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Bod č. 12: Projektový zámer „Revitalizácia centra s ohľadom na zmenu klímy“ žiadateľa obec 

Kostolná pri Dunaji  

Projektový zámer bol prezentovaný starostom obce Kostolná pri Dunaji, p. Igorom Šillom. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 34 

ZA: 34 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 13: Projektový zámer „Energetická obnova objektu Základnej školy v obci Doľany“ 

žiadateľa obec Doľany 

Projektový zámer bol prezentovaný starostkou obce Doľany, p. Katarínou Guldanovou. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 34 

ZA: 34 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 14: Projektový zámer „Obnova a energetické zhodnotenie budovy domu smútku“ 

žiadateľa obec Kostolná pri Dunaji  

Projektový zámer bol prezentovaný starostom obce. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  
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Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 34 

ZA: 33 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 1 

Váha hlasov: 97,22% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 15: Projektový zámer „Energetická obnova budovy Obecného úradu“ žiadateľa obec 

Boldog  

Projektový zámer bol prezentovaný starostom obce Boldog, p. Petrom Múčkom. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa prihlásil zástupca Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie 

SR: 

- p. Sloboda: Obecný sociálny podnik už generuje štiepku? (pozn. - v zmysle 

predstaveného projektu je súčasťou projektu výmena vykurovacieho systému, 

s využitím štiepkového kotla. Štiepka má byť vlastným produktom obce/obecného 

sociálneho podniku.) 

- odpoveď – p. Múčka: Áno. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 34 

ZA: 33 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 1 

Váha hlasov: 97,22% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 16: Projektový zámer „Energetická obnova mestského úradu, krídlo "B"“ žiadateľa 

mesto Svätý Jur  

Projektový zámer bol prezentovaný primátorom mesta Svätý Jur, p. Šimonom Gaburom. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  
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Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 34 

ZA: 34 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Projektové zámery v rámci opatrenia 2.7.4 podpora budovania prvkov zelenej a modrej 

infraštruktúry v obciach a mestách 

 

Predseda sa poďakoval predkladateľom za prezentáciu všetkých projektových zámerov 

v oblasti energetickej úspory verejných budov, ako aj zástupcom Rady partnerstva za ich 

podporu a schválenie. Ďalším bodom je prezentácia a schvaľovanie projektových zámerov, 

týkajúcich sa budovania prvkov zelenej a modrej infraštruktúry. Predseda následne odovzdal 

slovo p. Furikovi, ktorý uviedol, že druhý blok obsahuje celkovo 7 projektových zámerov. 

 

Bod č. 17: Projektový zámer „Komplexná rekonštrukcia trhoviska na Herlianskej ulici a 

revitalizácia okolia s dôrazom na budovanie prvkov zelenej a modrej infraštruktúry “ žiadateľa 

mestská časť Bratislava - Ružinov  

Projektový zámer bol prezentovaný prednostom mestskej časti Ružinov, p. Balžankom. Peter 

Furik na záver prezentácie upozornil na skutočnosť, že miestom realizácie projektu sú plochy 

okolo trhoviska a nie trhovisko samotné, pretože by v dôsledku hospodárskej činnosti mohli 

vzniknúť neoprávnené výdavky. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 33 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 18: Projektový zámer „Revitalizácia vnútrobloku Narcisová s dôrazom na adaptáciu 

prvkov zelenej a modrej infraštruktúry“ žiadateľa mestská časť Bratislava - Ružinov 

Projektový zámer bol prezentovaný prednostom mestskej časti Ružinov. Peter Furik na záver 

prezentácie upozornil na skutočnosť, že súčasťou projektu sú aj výdavky na výmenu 
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nepriepustných plôch za priepustné, bez rozšírenia parkovacích kapacít, ktoré sú ale dotknuté 

parkovacou politikou. Finálna oprávnenosť týchto výdavkov bude potvrdená až na základe 

stanoviska riadiaceho orgánu, týkajúceho sa oprávnenosti výdavkov ohľadom rezidenčného 

parkovania. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 33 

ZA: 33 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 19: Projektový zámer „Park J. M. Hurbana a okolie - komplexná revitalizácia verejných 

priestorov“ žiadateľa mestská časť Bratislava - Rača  

Projektový zámer bol prezentovaný starostom mestskej časti Bratislava - Rača, p. Michalom 

Drotovánom. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 31 

ZA: 31 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 20: Projektový zámer „Revitalizácia park Hurbanova ulica, Senec – implementácia 

zelenej a modrej infraštruktúry“ žiadateľa mesto Senec  

Projektový zámer bol prezentovaný p. Nižnanskou, projektovou manažérkou mesta Senec. 
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Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 31 

ZA: 31 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 21: Projektový zámer „Regenerácia vnútrobloku Záhorácka“ žiadateľa mesto Malacky  

Projektový zámer bol prezentovaný viceprimátorom mesta Malacky, p. Milanom 

Ondrovičom. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 31 

ZA: 30 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 1 

Váha hlasov: 97,22% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 22: Projektový zámer „Revitalizácia verejného priestoru - Obnova chodníka v Lipovej 

aleji a obnova spevnených plôch cintorína Modra – II. etapa“ žiadateľa mesto Modra  

Projektový zámer bol prezentovaný primátorom mesta Modra, p. Jurajom Petrakovičom. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 30 

ZA: 30 

PROTI: 0 



12 

 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 23: Projektový zámer „Centrálny park v Rohožníku“ žiadateľa obec Rohožník  

Projektový zámer bol prezentovaný starostom obce Rohožník, p. Petrom Švaralom. 

 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  

 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 30 

ZA: 30 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Váha hlasov: 100% 

 

- Uznesenie bolo prijaté tak, ako bolo navrhované 

 

 

Bod č. 24: Informácia o činnosti Kooperačnej rady UMR 

Informácie o aktuálnom dianí v Kooperačnej poskytla p. Mária Malček, ktorá informovala 

o nasledovných skutočnostiach: 

- Kooperačná rada, ktorá zasadla 20.03.2024:  

• schválila uznesenie o pomalom vyhlasovaní výziev pre projekty IÚI, 

• schválila doplňujúce hodnotiace kritériá pre projektové zámery IÚI UMR BA. 

 

- Kooperačná rada, ktorá zasadla 22.05.2024: 

• schválila aktualizáciu zásobníka PZ IÚI UMR BA pre opatrenie 2.7.4 Adaptácia na  

zmenu klímy v obciach a mestách, 

• schválila PZ IÚI UMR BA ,,Revitalizácia parku Banšelova‘‘. 

Zároveň p. Malček informovala, že ďalšie rokovanie Kooperačnej rady sa uskutoční dňa 

25.09.2024. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa prihlásil primátor mesta Pezinok, p. Roman Mács: 

- p. Mács v úvode poďakoval za prístup Bratislavského kraja k regiónom, ako aj za 

schválenie projektových zámerov členmi Rady partnerstva. 
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Bod č. 25: Rôzne 

Diskusia: 

V rámci diskusie sa prihlásil p. Furik, ktorý informoval o ďalšom programe zasadnutí rady 

partnerstva. Štandardné zasadnutie Rady partnerstva sa uskutoční koncom septembra. 

Vzhľadom na to, že v gescii rady partnerstva je alokácia zameraná na podporu základných 

a stredných škôl vo výške 25 mil. eur zároveň technický sekretariát plánuje v priebehu júla 

uskutočniť aj mimoriadne zasadnutie. Na predmetnom stretnutí by mala byť prerozdelená celá 

alokácia. 

Následne si slovo vzala p. Lukáčová, ktorá poukázala na to, že alokácia pre územie viac 

rozvinutého regiónu je nízka. Cieľom je koncentrovať zdroje do troch kľúčových oblasti, 

ktorými sú školstvo, zdravotníctvo a sociálna oblasť. Zároveň pripomenula, že pri schvaľovaní 

projektov Rada partnerstva vychádza predovšetkým z dát. Na základe dát je najväčší problém 

v oblasti školstva na území Bratislavy a Senecka. Zároveň spomenula, že v minulom 

programovom období boli do základných škôl v tejto oblasti preinvestované financie v objeme 

63 mil. eur. Taktiež do oblasti materských škôl bolo preinvestovaných 43 mil. eur. V súčasnom 

programovom období sa školské projekty snažíme rozdeliť na projekty, ktoré riešia 

infraštruktúrne problémy a patria svojim zameraním do oblasti energetiky. Projekty, ktoré majú 

problém s „dovybavením“ školskej infraštruktúry patria do špecifického cieľa RSO4.2, ako 

napríklad odborné učebne, školské jedálne a telocvične. Vzhľadom na výšku alokácie nebude 

možné podporiť v uvedenej oblasti všetky projekty, preto bude potrebné dôsledne uplatňovať 

kritéria na výber projektov s cieľom podpory najrelevantnejších a najpotrebnejších projektov.  

Predseda Rady partnerstva Juraj Droba  poďakoval prítomným členom za účasť na zasadnutí a 

oficiálne ho ukončil.  

 

Spracoval: sekretariát RP  

Overil: 

Mgr. Juraj Droba, MA, MBA  

Predseda Rady partnerstva 


